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Deltagere på mødet: 

DAK 
Frie 
NNF 
AKA 
LH 
3FA 
MiA 
AJKS 
Krifa 
TL 
HK 
ASE 
MA 
FTFA 
SL 
LAKA 
FOA 
DFH 
FAK 
BUPL 
 
Deltog ikke: 
DSA 
CA 
Metal 
ATP 
 
 
 



 

 

Ingen bemærkninger. 

 

 
 

DAK: Det er vores opfattelse, at det fungerer med DO-arbejdsgruppen. 

 

Ingen andre opfattelser blandt mødedeltagerne.  

 



 
 

Brancheaftalen træder i kraft 1. januar 2024. Ligger på hjemmesiden.  

 

Resultatet fra underarbejdsgruppen er endnu ikke delt. Det vil naturligvis lande i DO-gruppen, når 

arbejdsgruppen er færdige med arbejdet. 

 

 
 

 



 

 
 

KMD kunne konstatere, at fejlen var i STAR. 

 

STAR: Problemet var et GDPR-problem. DFDG vil ikke svare pga. GDPR, hvis medlemmet aldrig har været 

medlem af den spørgende kasse tidligere.  

 

 
 



Der skæres en masse oplysninger fra, så der alene svares på, hvilken a-kasse, der var den seneste a-kasse.  

 

 
 

 

 
 

Krifa: Skal STAR lave noget om?  

DAK: Nej, for servicen findes allerede.  

FAK: Obs på timingen ift. omlægningen til rest. Så der ikke skiftes til en SOAP-service, der skal omlægges.  

             
          



DAK: Vi havde antaget, at det var en rest-service, men det tjekker vi naturligvis op på.  

OK fra alle deltagende a-kasser. 

 

Betalingen sker ligesom for revisionen.  

 

Konklusion: Det besluttes, at opgaven bestilles 

 

Tidshorisont: Ønske om hurtigst muligt.  

 

 
 

 

Krifa: Håber der er enighed om, at man ikke længere bruger sanktioner fra DO. Krifa vil ikke længere sende 

sanktioner via DO, hvorfor den vil være tom hos modtagerkassen.  

Frie: Er det ikke en fejl, at sanktionsregistret indeholder accept af for kort opsigelsesvarsel. 

DAK: Sanktionsregistret er minimeret til kun at omfatte det, der skal laves statistik på.  

DFH: Hvordan får man besked om, hvor langt medlemmet er i afviklingen af sin karantæne? 

DAK: Man får virkning fra og forældelsesdatoen. Enten skal man bruge FLEUR eller spørge gammel kasse 

omkring forbruget. Diskussionen bør tages på arbejdsgruppen.  



 
 

 

 

 
 

 

 

                                          
           

                        
                                                                           

               

              
          
              

               
           

               
               



 
 

MIA: Var deres opfattelse, at alle AKA-IT kasserne var skiftet.  

DAK: Listen kommer fra KMD (fra i går) 

 

 
 

 

  

            


